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Misrepresentation of Intertek Certified Product

Transfer Switch model 102007

Notification Type: Misuse of Certification Mark
Certification Type: ETL Listed - US and Canada
Notification

Intertek notifies consumers, retailers and distributors that we have been notified by the applicant that the products identified below have been misrepresented as Intertek Certified. / Intertek
informe les consommateurs, les détaillants et les distributeurs que nous avons été avisés par le demandeur que les produits identifiés ci-dessous ont été mal représentés comme étant certifiés
Intertek.

Company Identification
Champion Power Equipment, Inc.

Product Identification
A misrepresentation of certified product Champion Power Equipment, Transfer Switch Model 102007 with certification mark cETLus using control number 4010077. Product is certified to but
not fully labeled in compliance with UL1008 labeling requirement . Product photo and label on Page 2.

Une fausse représentation du produit certifié Champion Power Equipment, modele d'interrupteur de transfert 102007 avec le marquage de certification cETLus utilisant le numéro de contréle
4010077. Le produit est certifié TO mais n'est pas entierement étiqueté conformément aux exigences d'étiquetage UL1008. Photo du produit et étiquette a la page 2.

Hazard Involved
The product is intended for use as a service entrance application and is certified to UL1008 but lacks complete labeling package.

Le produit est destiné a étre utilisé comme application d'entrée de service et est certifié UL1008, mais ne dispose pas d'un ensemble complet d'étiquetage.

What To Do

Contact Champion for Intertek approved labeling kit to bring unit into full compliance. / Contactez Champion pour obtenir le kit d'étiquetage approuvé par Intertek afin de mettre I'unité en
pleine conformité.

ChampionPowerEquipment.com, 1-877-338-0999
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Ir'l‘ﬂ"E: 102007
RATED VOLTAGE: 120/240V
UTILITY: 200A, GENERATOR: 100A

TYPE: 102007 c
TENSION NOMINALE: 120 / 240V
ALIMENTATION: 200A, GENERATRICE: 100A
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